



交通部航港局航船布告

中華民國 113 年 4 月 25 日

220

礙航公告(北區)(113年4月26日至113年6月30日)「觀塘接收站外推方案製程設備與管線統包工程」將從臺北港S7水域至觀塘工區施行第一批模組海運及組裝作業

依據 台灣中油股份有限公司液化天然氣工程處 113 年 4 月 25 日液工站施一發字第 11310310770 號函及電子郵件補件。

說明 一、旨揭工程之鋼構管線模組，預計於 113 年 4 月 26 日至 6 月 30 日(包含準備期間)將模組從臺北港 S7 水域運至本案觀塘工區，模組海運作業聯繫窗口：承攬商 JFE 工地經理談國榮，手機 0910571765，請過往船舶注意避讓，以維航行安全。

二、臺北港 S7 水域作業區下錨點、觀塘工區起重機船作業時之經緯度、桃園觀塘工區天氣惡劣時可停泊範圍及運輸航線等資料詳如附件。

位置 北緯 25°09'05.0"，東經 121°22'08.0"。
北緯 25°09'06.1"，東經 121°22'14.7"。
北緯 25°08'59.7"，東經 121°22'03.5"。
北緯 25°08'57.9"，東經 121°22'04.5"。
北緯 25°03'04.2"，東經 121°02'35.1"。
北緯 25°02'44.2"，東經 121°02'57.2"。
北緯 25°03'23.6"，東經 121°02'56.2"。
北緯 25°03'03.4"，東經 121°03'18.6"。*WGS84

交通部航港局
局長 葉協隆



NOTICE TO MARINERS

Published by Maritime Port Bureau, MOTC, R.O.C.

April 25, 2024

220

To implement the first batch of modular shipping and assembly operations from the S7 waters of Taipei Port to the Kwun Tong work area

Source

Letter No. 11310310770 from the Liquefied Natural Gas Engineering Office of China Petroleum Corporation of Taiwan dated April 25, 2024, and e-mail sent dated April 25.

Details

The steel structure pipeline module of the project is expected to be transported from the S7 water area of Taipei Port to the Kwun Tong work area from April 26 to June 30, 2024 (including the preparation period).

Contact window for module shipping operations is as follows. Company: JFE Engineering Corporation, CPC Guantang LNG Jetty Project Attention to: Mr. Tan Guorong, Mobile number 0910571765.

Anchoring Plan of Floating Crane, S7 Working Water Area, Port of Taipei (Attachment: Drawing No.1-1)

1.25-09-04.95N/ 121-22-07.97E

2.25-09-06.14N/121-22-14.72E

3.25-08-59.70N/ 121-22-03.53E

4.25-08-57.90N/ 121-22-04.47E

Working Area, Kwung Tong Industrial Area (Attachment: Drawing No.1-2)

1.25-03-4.16N/121-02-35.10E

2.25-02-44.23N/121-02-57.25E

3.25-03-23.64N/121-02-56.17E

4.25-03-03.45N/121-03-18.63E

Available Berthing Area of Floating Crane in bad weather (Attachment: Drawing No.1-3), and Latitude and Longitude of Transportation Route (Attachment: Drawing No.1-4).

Positions

Lat. 25°09'05.0" N., Long. 121°22'08.0" E.

Lat. 25°09'06.1" N., Long. 121°22'14.7" E.

Lat. 25°08'59.7" N., Long. 121°22'03.5" E.

Lat. 25°08'57.9" N., Long. 121°22'04.5" E.

Lat. 25°03'04.2" N., Long. 121°02'35.1" E.

Lat. 25°02'44.2" N., Long. 121°02'57.2" E.

Lat. 25°03'23.6" N., Long. 121°02'56.2" E.

Lat. 25°03'03.4" N., Long. 121°03'18.6" E. *WGS84

*Maritime and Port Bureau, MOTC
Director General Yeh, Hsieh-Lung*